
 

 
 

 

Actuele Motie 
Nu nog geen uitspraak over Eindhoven Airport 
 
De ondergetekenden, leden van de raad van de gemeente Eindhoven, hebben de eer de 
volgende motie aan te bieden. 
 
Overwegende dat: 
 

• In de Nationale Actieagenda Brainport de volgende passage is opgenomen “Daarnaast 
moeten de geluidsruimte en bereikbaarheid van Eindhoven meegroeien met de sterk 
toenemende vraag naar vliegverkeer.” 

 
Van mening zijnde dat 
 

• Dit geen recht doet aan eerdere discussies over groei en het maatschappelijke debat in de 
regio.  

 
• Een gedegen proces noodzakelijk is voor de plannen van Eindhoven Airport na 2020. 

 
• Het u te vroeg is om dergelijke uitspraken te doen zoals vermeld in de Nationale Actieagenda 

Brainport. 
 
Stellen de Raad voor te besluiten het college de opdracht te geven: 
 
Zich op dit moment niet te committeren aan de uitspraak van de noodzakelijke groei en het oprekken 
van de geluidsruimte van Eindhoven Airport. Het college eerst met een gedegen procesvoorstel komt 
waarin de maatschappelijk discussie (inclusief randgemeente) over de ontwikkelingen na 2020 
gevoerd kunnen worden, waarbij breed draagvlak een uitgangspunt is.  
 
Eindhoven, 11 april 2017 
 
De leden van de raad 
 
Rik Thijs, GroenLinks (indiener)  
 


